



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Leçon 6 – Les animaux de compagnie

Forum

Comment sont les animaux de compagnie ?

Léa, Paris

Salut ! J'ai un petit chat. Il s'appelle Tim. Il est gros. Il est gris. Mais il a les yeux verts.

Zoé, Toulouse

Salut les amis, nous avons un coucou. Il s'appelle Titu. Il a trois ans. Il est noir. Il a un bec noir et des ailes. J'ai aussi un coq. Il est brun, gris et rouge. Tu sais..... le coq est le symbole national de la France. Il se représente la fierté.

Alain, Lille

J'ai un ami. Il s'appelle Marc. Il habite à Delhi. Il a un mouton. Dans la photo, c'est le mouton de Marc. Le mouton a six ans. Il est très mignon.

Kevin, Nice

J'ai deux grands chevaux. Ils sont blancs et beaux. Ils ont les cheveux gris.

Paul, Rome

Salut ! J'ai une ferme. Dans la ferme, il y a deux vaches. Elles sont blanches et brunes. Elles s'appellent Mimi et Nino. Mimi est grosse. Nino a une grande bouche. J'ai aussi deux canards. Ils ont des becs rouges.

Lesson 6 – Pets

Forum

How are the pets?

Léa, Paris

Hi! I have a small cat. It's name is Tim. It's fat. It is grey. But it has green eyes.

Zoe, Toulouse

Hello friends, we have a cuckoo. Its name is Titu. It is three years old. It is black. It has a black beak and wings. I also have a rooster. It is brown, grey and red. You know.....the rooster is the national symbol of France. It represents pride.

Alain, Lille

I have a friend. His name is Marc. He lives in Delhi. He has a sheep. In the photo, it's Marc's sheep. The sheep is six years old. It is very cute.

Kevin, Nice

I have two big horses. They are white and beautiful. They have grey hair.

Paul, Rome

Hi! I have a farm. In the farm, there are two cows. They are white and brown. They are called Mimi and Nino. Mimi is fat. Nino has a big mouth. I also have two ducks. They have red beaks.